



الكيلاني فاضل إبراهيم

رئيس حسابات
عضو الجمعية المصرية للمالية العامة والضرائب
ومسجل عضوية الهيئة السعودية للمحاسبين القانونيين

معلومات التواصل

01201155000



kilany.fadel@outlook.com



17 مساكن عثمان ، شبرا الخيمة ،
القاهرة ، مصر



السيد / مدير التوظيف المحترم ،

تحية طيبة وبعد ،

أتقدم إليكم بخالص التحية وأرغب في تقديم سيرتي الذاتية للحصول على فرصة العمل لديكم في مجال المحاسبة . أؤمن بأن خبرتي الواسعة في مختلف مجالات المحاسبة والمالية ، إلى جانب المهارات المتقدمة التي اكتسبتها خلال سنوات عملي في عدة مؤسسات كبرى في مصر والمملكة العربية السعودية ، تجعلني مرشحاً مناسباً لشغل هذا المنصب .

لقد حصلت على *بكالوريوس تجارة ، تخصص محاسبة من جامعة عين شمس ، وتخرجت في عام 2001 . خلال السنوات الخمس الأخيرة ، عملت كرئيس حسابات* في *مصانع 6 أكتوبر للأدوات المنزلية والفندقية* ، حيث قمت بإدارة الأنشطة المحاسبية والمالية بشكل كامل ، والتنسيق مع مختلف الأقسام لتحقيق أعلى مستويات من الكفاءة في العمليات المالية .

بالإضافة إلى ذلك ، عملت كمحاسب عام في *مؤسسة سقالة التجارية* في المملكة العربية السعودية ، مما أتاح لي الفرصة لاكتساب خبرة في التعامل مع الأنظمة المحاسبية المتقدمة مثل *UNIVERSE DIRECT* ، حيث قمت بتنفيذ جميع الإدخالات باللغة الإنجليزية . كما ساهمت في تحسين أنظمة الإدارة المالية في **شركة التوصيل الرقمي المحدودة* و*مصنع نايل 2000 لملابس المحجبات* ، وذلك من خلال تطبيق برمجيات المحاسبة المتقدمة وإعداد التقارير المالية بالإضافة الي الالمام التام بمجال محاسبة المقاولات بالعمل كمحاسب موقع بشركة المقاولون العرب .

ومن الجدير بالذكر أنني عضو في *الجمعية المصرية للمالية العامة والضرائب ، ومسجل لدى **الهيئة السعودية للمحاسبين القانونيين . خلال مسيرتي المهنية ، خضعت للعديد من الدورات التدريبية المتخصصة التي عززت من مهاراتي في مجالات المحاسبة المالية ، الضرائب ، وتحليل التكاليف ، وكذلك إعداد دراسات الجدوى . وبفضل دراستي المكثفة للغة الإنجليزية في **معهد اللغات التابع للقوات المسلحة* ، فإنني أتمتع بمستوى متقدم من المهارات اللغوية التي تمكنني من التواصل الفعال في بيئات عمل متعددة الثقافات .

أنا على استعداد لتقديم المزيد من التفاصيل حول إنجازاتي العملية وكيف يمكن أن أساهم في تطوير أداء الشركة التي أحظى بشرف الانضمام إليها . أؤمن بأن مهاراتي وخبرتي تجعلني قادراً على تقديم إضافة حقيقية لفريق العمل لديكم .

أشكركم على وقتكم واهتمامكم ، وأتطلع إلى فرصة لمناقشة كيف يمكنني المساهمة في نجاح مؤسستكم .

مع فائق الاحترام والتقدير ،

Fadel Ibrahim Kilany



هاتف : 01201155000

البريد الإلكتروني : kilany.fadel@outlook.com

التعليم

بكالوريوس تجارة قسم المحاسبة

جامعة عين شمس
سنة التخرج : 2001

المعلومات الشخصية

- *تاريخ الميلاد: * 24 يوليو 1980
- *الجنسية: * مصري
- *الديانة: * مسلم
- *الحالة الاجتماعية: * متزوج
- *الخدمة العسكرية: * إعفاء
- *رخص القيادة: * رخصة قيادة خاصة
مصرية وسعودية



الكيلاني فاضل إبراهيم

رئيس حسابات
عضو الجمعية المصرية للمالية العامة والضرائب
ومسجل عضوية الهيئة السعودية للمحاسبين القانونيين

نبذة عني

أسعى إلى الانضمام إلى فريق عمل في مؤسسة رائدة في مجال المحاسبة والمالية، حيث يمكنني تطبيق خبراتي الطويلة في إدارة الحسابات، وتحليل البيانات المالية، والالتزام بالمعايير المحاسبية الدولية. أطمح إلى المساهمة في تطوير الأنظمة المالية للشركة وتحقيق أقصى درجات الكفاءة في العمليات المالية، مما يساهم في تحقيق النمو المستدام للمؤسسة.

الخبرات المهنية

رئيس حسابات
مصانع 6 أكتوبر للأدوات المنزلية والفندقية
من مارس 2020 وحتى الآن

محاسب عام
مؤسسة سقالة التجارية {المدينة المنورة،
السعودية}
من يناير 2010 إلى يناير 2020 {10 سنوات}

محاسب
شركة التوصيل الرقمي المحدودة {الدمام،
السعودية}
من نوفمبر 2007 إلى أكتوبر 2009 {سنتان}

محاسب
مصنع نايل 2000 لملابس المحجبات
من ديسمبر 2004 إلى سبتمبر 2007 {3 سنوات}

محاسب موقع
شركة المقاولون العرب عثمان أحمد عثمان
من سبتمبر 2001 إلى نوفمبر 2004 {3 سنوات}

اللغات

- اللغة العربية { اللغة الأم }
- اللغة الانجليزية {جيد جداً}

معلومات التواصل

01201155000
kilany.fadel@outlook.com
17 مساكن عثمان، شبرا الخيمة،
القاهرة، مصر

التعليم

بكالوريوس تجارة
قسم محاسبة

جامعة عين شمس
سنة التخرج: 2001

المهارات

*برامج المحاسبة {ERP Systems}:

• أسواق 6

• Universal DIRECT

• سوماك

• B2B

• QuickBooks

• DELTA

*الكمبيوتر:

• مجموعة أوفيس {Windows, Word, Excel}

{Access, PowerPoint}

• Outlook

* دورات محاسبية:

• الكورس التدريبي الشامل للجمعية المصرية

للمالية العامة والضرائب {2021-2022}

• دبلومة المحاسب المالي المحترف بمركز Town

Academy



Chief Accountants



kilany.fadel@outlook.com



17 Masaken Osman, Shubra Al-Khaima, Cairo, Egypt



Dear Hiring Manager ,

I hope this message finds you well.

I am writing to express my keen interest in the accountant position within your esteemed organization. With my extensive experience in accounting and financial management across various sectors, both in Egypt and Saudi Arabia, I believe I possess the skills and expertise necessary to contribute effectively to your team.

I hold a ***Bachelor of Commerce with a specialization in Accounting from Ain Shams University, having graduated in 2001. Over the past decade, I have held the position of ****Chief Accountant*** at ***6th of October Factories for Household and Hotel Supplies***, where I was responsible for overseeing all financial operations, ensuring accurate reporting, and coordinating with various departments to enhance financial efficiency.**

Prior to this role, I served as a ***General Accountant*** at ***Cigalah Trading Company*** in Saudi Arabia. This position allowed me to hone my skills in utilizing advanced accounting systems, such as ***UNIVERSE DIRECT***, where I handled all entries in English. Additionally, I have experience working in ****Digital Connection Co. Ltd.* and *Nile 2000 Factory for Women's Clothing***, where I implemented modern accounting solutions and contributed to the optimization of financial management processes.

I am also a proud member of the ***Egyptian Association for Public Finance and Taxes*** and a registered member of the ***Saudi Organization for Certified Public Accountants*** (SOCPA). Throughout my career, I have completed several comprehensive training courses, which have enhanced my abilities in financial accounting, tax accounting, cost analysis, and feasibility studies. Furthermore, my proficiency in English, acquired through intensive training at the ***Armed Forces Language Institute***, has enabled me to effectively communicate in diverse, multilingual work environments.

I am confident that my background, combined with my passion for finance, will allow me to make meaningful contributions to your organization. I would welcome the opportunity to discuss how my skills and experiences align with the needs of your team.

Thank you for considering my application. I look forward to the possibility of contributing to your company's continued success.

Sincerely, 

Tel: +201201155000

Email: kilany.fadel@outlook.com



ELKILANY FADEL IBRAHIM

Chief Accountants



+201201155000

kilany.fadel@outlook.com

17 Masaken Osman, Shubra Al-Khaima, Cairo, Egypt



OBJECTIVE

I seek to join a leading organization in the field of accounting and finance, where I can apply my extensive experience in managing accounts, analyzing financial data, and adhering to international accounting standards. I aim to contribute to the development of the company's financial systems and drive operational efficiency, supporting sustainable growth and success

EDUCATION

***Bachelor of Commerce* - Accounting**

Department

Ain Shams University

- Accounting department
- Graduation Year: 2001

ACCOUNTING COURSES

- **Comprehensive Training Course from the Egyptian Association for Public Finance and Taxes (2021-2022)**
- **Diploma of Professional Financial Accountant at Town Academy**

SKILLS

Accounting Software (ERP Systems):

- Aswaq 6
- Universal DIRECT
- Somak
- B2B
- QuickBooks
- DELTA

Computer:

- MS Office (Windows, Word, Excel, Access, PowerPoint)
- Outlook

LANGUAGES

- ***Arabic:*** Native
- ***English:*** Very Good

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Chief Accountant

- 6 October Factories for Housing & Hotel Tools
- March 2020 – Present
-

Public Accountant

- Cigalah Trading (Medina, Saudi Arabia)
- January 2010 – January 2020 (10 years)
-

Accountant

- Digital Connection Co. Ltd (Dammam, Saudi Arabia)
- November 2007 – October 2009 (2 years)
-

Accountant

- Nile 2000 Factory for Clothes
- December 2004 – September 2007 (3 years)
-

Site Accountant

- Arab Contractors (Osman Ahmed Osman)
- September 2001 – November 2004 (3 years)

PERSONAL DETAILS

- **Date of Birth:*** 24 July 1980
- **Nationality:*** Egyptian
- **Religion :** Muslim
- **Marital Status:*** Married
- **Military Service:*** Exempt
- **Driving License:*** Egyptian and Saudi Arabian Private Licenses
- **Memberships:***
- **Member of the Egyptian Association for Public Finance and Taxes**
- **Registered Member of the Saudi Organization for Certified Public Accountants**